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Sołectwo Wnioski Informacja o sposobie załatwienia sprawy 

 

Kramarzyny Kiedy będzie asfalt na ul. Górnej (750m), bo droga jest 

niebezpieczna 

 

Część ul. Górnej (ok. 200 m) zostanie wyremontowana na przełomie roku. 

W 2024 r. wykonany zostanie asfalt u. Łąkowej. Realizacja inwestycji 

drogowych uzależniona jest od dostępności środków zewnętrznych, przy 

czym wybór dróg do realizacji wynika z przyjętego algorytmu tj. na 

podstawie ilości mieszkańców korzystających z danej drogi, jak również z 

kryteriów wynikających z regulaminu naboru wniosków. W chwili obecnej 

trudno udzielić jednoznacznej odpowiedzi kiedy przedmiotowa droga 

zostanie przebudowana, jak również czy będzie to asfalt czy płyty 

betonowe. 
Czy ul. Młyńska jest już odebrana? Ta droga jest za wąska, 

przy skręcie w lewo na Kramarzyny samochody wjeżdżają na 

moją działkę  

 

Prace polegające na przebudowie drogi ul. Młyńska zostały odebrane. Były 

one realizowane na podstawie projektu budowlanego sporządzonego w 

oparciu o wymagania rozporządzenia w sprawie warunków technicznych, 

jakim powinny odpowiadać drogi publiczne i ich usytuowanie, w tym 

również w zakresie szerokości.  
Psy luźno chodzą po wiosce, rozwalają worki. Strach jechać 

rowerem. 

 

Tego typu sytuacje zgłaszać należy Policji, ponieważ niezachowanie 

ostrożności przy trzymaniu zwierząt, prowadzące do wyrządzenia szkody, 

zaśmiecania miejsc publicznych czy też pogryzienia karane jest na 

podstawie kodeksu wykroczeń. 
Kto czyści chodniki i czemu tylko na głównej drodze, boczne 

ulice też trzeba posprzątać. 

 

Chodniki i ulice sprzątane są przez pracowników gminy, w miarę 

posiadanych możliwości przerobowych. Przypomnieć również należy, że 

obowiązek utrzymania czystości na chodniku bezpośrednio przylegającym 

do nieruchomości należy do właściciela tej nieruchomości. 
Czemu w Kramarzynach w kranach leci brudna woda? Czy na 

ul. Kasztanowej można postawić hydrant (zgłaszałem to już na 

początku września). 

 

Sprawa wody przekazana zostanie dzierżawcy wodociągu. Kwestia 

wykonania hydrantu przeanalizowana zostanie pod kątem zasadności i 

możliwości technicznych. Badania wody wykonywane przez zewnętrzne 

laboratorium i sanepid nie wykazują przekroczeń, wyniki badań wskazują, 

że woda spełnia stosowne normy. 
Droga do ul Młyńskiej jest nieprzejezdna. 

 
Przejezdność drogi została przywrócona. 



Co z przesunięciem tablicy kończącej miejscowość? 

 
Sprawa byłą zgłaszana do GDDKiA. Uzyskaliśmy ponowną odpowiedź, 

że przestawienie znaku jest niezasadne. 

Wieczorami strasznie śmierdzi oczyszczalnia. 

 
Zmodernizowano osadnik wstępny na oczyszczalni, zwiększając 

skuteczność jej działania. Praca oczyszczalni jest monitorowana. 

Sprawdzona zostanie przyczyna powstawania odorów i zostanie usunięta 

jeśli jest to przyczyna niewłaściwego działania oczyszczalni. 
Obsuwa się zbocze do rzeki. Robi się bardzo niebezpiecznie. 

 
Sprawa przekazana zostanie zarządcy rzeki. Ponadto planowane jest 

poszerzenie i odsunięcie ul. Nadrzecznej od rzeki. 

Czy jest możliwość postawienia lampy przy ul. Nadrzecznej, 

Zielonej, jest bardzo ciemno wieczorami  

 

Proponuje się przeznaczenie środków w ramach funduszu sołeckiego na 

ten cel. W budżecie gminy na 2024 r. przewidziano środki na wykonanie 

projektu budowlanego dot. budowy ulic Nadrzecznej i Zielonej. 
Na ścieżce rowerowej w stronę Trzebiatkowej leży przewrócone 

drzewo i gałęzie. 
Drzewo oraz gałęzie zostały usunięte. 

 


